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Abstract (en)
The door wing comprises a frame having a strip which runs parallel to the plane of the frame and protrudes into the space enclosed by the frame,
and a wood panel or the like having at least one sheet metal cover which extends over the width of the panel and is of smaller height than the wood
panel or the like, is screwed with the latter, is arranged with its free edge, which faces away from the wood panel, at a distance from the adjacent
horizontal profiled rod and from its strip and is connected in the region of its free edge with at least one holder which is pushed onto the strip of
the profiled rod which is adjacent to the free edge of the sheet metal cover. For the purpose of as simple a production as possible, the holder is
provided with clamping tabs which project off both sides parallel to the course of the free edge of the sheet metal cover and which are surrounded in
a clamping manner by edge regions of the free edge of the sheet metal cover.

Abstract (de)
Torblatt, bestehend aus einem Rahmen mit einer parallel zur Rahmenebene verlaufenden, in den von dem Rahmen umfaßten Raum hineinragenden
Leiste (6), und aus einer Holzfüllung oder dergleichen mit mindestens einer sich über die Breite der Füllung erstreckenden Blechblende (1), die eine
kleinere Höhe als die Holzfüllung oder dergleichen aufweist, mit dieser verschraubt ist, mit ihrem von der Holzfüllung abgewandten freien Rand mit
Abstand vom benachbarten horizontalen Profilstab (7) und von dessen Leiste (6) angeordnet ist und im Bereich ihres freien Randes mit mindestens
einem Halter (2) verbunden ist, der auf die Leiste (6) des dem freien Rand der Blechblende (1) benachbarten Profilstabes (7) gesteckt ist, wobei
der Halter (2) zum Zwecke einer möglichst einfachen Herstellung mit parallel zu dem Verlauf des freien Randes der Blechblende (1) beidseitig
vorstehenden Klemmlaschen (3, 3') versehen ist, die von Randbereichen des freien Randes der Blechblende (1) klemmend umfaßt sind.
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